
Fråga

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Matilda Hübinette.

Relaterat till den våldsamma utvecklingen i Region Uppsala och i synnerhet explosionen i Storvreta inatt 
är det dags för Knivsta att se över hur redo vi är om något liknande skulle hända här. Vi i Liberalerna 
ställer oss frågan :Är kommunen redo inför ett eventuell attentat eller skjutning och kan vi ge trygga 
besked till våra invånare? Det vore naivt att tro att inte personer kopplade till gängrelaterat våld inte finns, 
verkar eller lever även i Knivsta. Vi är således ytterst ansvariga att skapa trygghet för våra invånare. 

-Har Knivsta en aktuell handlingsplan relaterat till den accelererande negativa utvecklingen med 
skjutningar och sprängningar i vårt närområde?
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